
Subject Area Team Digital Design 
 

28 marts 2023 kl. 09.30 – 11.00 i lokale 2A08 

 

Deltagere: Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Signe Yndigegn (linjeleder BDDIT), Jakob Laursen Futtrup (BDDIT 1. år), 

Magnus Borum Nordraak Green (BDDIT 2. år), David Rasmussen (BDDIT 2 år), Francisca Farahmand Kanstrup (KDDIT 

1. år), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator). 

Afbud: Lea Strandgaard-Mortensen (studievejleder).  

 

Referat 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

• Dagsorden godkendt 

 

2. Godkendelse af referat (se bilag i mappen) 

• Referat godkendt skriftligt efter sidste møde 

 

3. Diskussion af Aftagerpanelrapporten 

• SAT noterede at der er elementer I kommentarerne I Aftagerpanelrapporten som ikke er relevante 

for DDIT uddannelserne, f.eks. om forståelse af nye tecknologier, GDPR accessibility og blockchain.  

SAT begrundede dette I at Panelet er forholdsvis nyt og de ikke har en detaljeret indsigt I 

programmerne endnu.  

• SAT er enige I Rapportens anbefalinger om behov ofr globalt udsyn og emotionel intelligens. Lea 

nævner at DDIT dimittender anses som værende meget dygtige til gruppearbejde.  

 

4. Nyt fra Studienævnet (Signe/Magnus) 

• Diskussion af ansøgning om X-form eksamen.  

• Information om og diskussion af anbefalinger fra Taskforce for ‘Better conditions for students with 

functional  

• impairments. hvordan kan ITU bedre understøtte studerende med særlige behov.  

 

5. Nyt fra uddannelser – studerende 

• Der går rygter om afskedigelser på instituttet. Linjelederne bekræfter at der er varslet afskedigelser 

af 5 undervisere på instituttet (dvs. Både både BDDIT, KDDIT og Games) grundet besparelser på 

instuttet. Det er IKKE pga. Studerendes feedback eller evalueringer. Afskedigelserne får ingen 

indvirken på undervisning eller vejledning dette semester.  

 

6. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU 

• Som opfølgning på uddannelsernes Study Programme Reports (drøftet på forrige møde), foregår der 

nu Quality Status Meetings mellem linjelederne og uddannelsesledelsen. En af de ting, som blev 

nævnt var at design programmerne mangler et space sammenlignet med andre lignende 

uddannelser. 

• Andre ting, som der pt. Arbejdes på er organiseringen af DDIT Study Lab, vurderingen af KDDIT (og i 

maj) BDDIT kvote 2 ansøgninger. 



• Borde er sat op I øer I 5A14-16 og FM arbejder med at sætte strømudtag I loftet samt opstille reol til 

opbevaring af designmateriale. Det tager lidt tid fordi lokalet er I brug hele dagen.   

 

7. Evt. 

• Diskussionen af Aftagerpanelrapporten affødte en diskussion om et behov for alignment ift. 

(gruppe)samarbejde og inddragelse af de studerendes diversitet. SAT noterede at der bør arbejdes 

mere aktivt med gruppedannelse på DDIT – forholdet mellem selvvalgte vs. tildelte grupper, 

overveje tildelte grupper I 7,5ECTS fagene hvor der ikke er så meget “på spil”, evt. Se på om 

gruppearbejde skal være et læringsmål I nogle fag. Derudover bør der kikkes på en bedre 

kommunikation til studerende om hvorfor der er så meget gruppearbejde og hvorfor det er vigtigt. 

• Diskussionen af Aftagerpanelrapporten affødte også en diskussion af hvorfor Data fagen på KDDIT 

ikke er så populære. Der er en opfattelse af at Data Visualisation Design ikke er “design” nok, for 

overfladisk og generelt.  
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